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واکنش »عضو کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای« به مالکیت جدیدِ استقلال و پرسپولیس: 

فیفا حضورِ اجرایی دولتی ها را 
در فوتبال »دخالت« می داند! 

درپی تقدیر استاندار البرز از »حمید کریمی«؛

الحق که قدر  زر   زرگر شناسد، قدر گوهر گوهری!

صفحه 8

به مناسبت فرا رسیدنِ سال نو میلادی انجام شد؛

بازدید مدیرکل مطبوعات
 و خبرگزاری های داخلی
 از روزنامه »آلیک«
صفحه 5

»مهندس سپهرداد شیخ الاسلامی«
 در گفت و گو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

مرحوم دهداری یک مربی 
ارزنده و یک پدر مهربان 
برای ورزشکاران بود
صفحه 6

 قمر در عقربِ والیبال ایران؛ 

فدراسیون گلخانه ای 
و مربیان بله  قربان گو!

صفحه 7

چندی پیش در نوشتاری کوتاه به 
انتقاد از رفتارهای کودکانۀ برخی 
از اعضای اتاق اصناف پرداختیم 
که با تنگ نظری، در پیِ زیرسوال 
بردنِ کارهای خیر یکی از خیرین 
کریمی-  -حمید  استان  نامِ  به 
بودند. حال، روز گذشته در دیدار 
دکتر  البرز،   استاندار  صمیمانۀ 
عبداللهی با رئیس مرکز نیکوکاری 
اصناف بازاریان و تولیدکنندگان 
البرز نکات جالب توجهی مطرح 

شده است.
بنا  گذشته  روز  است،  گفتنی 
حمید  البرز،  استاندار  دعوت  به 
کریمی در دفتر ایشان حاضر و در 
گفت و گوی صمیمانه از عملکرد 
ایشان  برای  نیکوکاری  مرکز 

مطالب مبسوطی ارائه نمودند. در 
این دیدار، دکتر عبداللهی ضمن 
تشکر و قدردانی از زحمات خیرین 
خواهان  البرزی  نیکوکاران  و 
مشارکت بیشتر ایشان در راستای 
خدمت رسانی به مردم شد. حمید 
درخواست  قبول  ضمن  کریمی 
استاندار محترم استان به نیابت 
از طرف خیرین قول دادند که در 
راستای خدمت به مردم و برطرف 
نمودن مشکلات نیازمندان با توان 
بیشتری به میدان خدمت رسانی 
آمده تا مشکلات آن ها را برطرف 
نمایند. طی هماهنگی های به 
عمل آمده، مقرر گردید جلسات 
بیشتری جهت خدمت به مردم 

میان طرفین صورت پذیرد.
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خبر امام سجاد)ع(: »کشته شدن عادت ما و شهادت کرامت ماست.«
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان قم  را گرامی می دارد

گزارش

»رییس مرکز مدیریت بیماری های
 واگیر وزارت بهداشت« اعلام کرد:

شناسایی ۲6مبتلا به امُیکرون 
در ایران تا کنون

درباره  آنلاین،  خبری  نشست  در  گویا  محمدمهدی  دکتر 
تامین واکسن کرونا گفت: وزارت بهداشت به اندازه کافی 
علوم  دانشگاه های  در  و  دارد  موجود  کشور  در  واکسن 
پزشکی کشور توزیع کرده است و دانشگاه ها مراکز منتخبی 
را برای تزریق واکسن در نظر گرفتند و همینطور با کمک 
سازمان هایی غیر از وزارت بهداشت هم تلاش شده است 
کار  تا  کنیم  اضافه  مراکز  مجموع  به  دیگری  مراکز  که 

واکسیناسیون را انجام دهند. 
سویه  تشخیص  امکانات  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  او 
بیماری های  انواع  تشخیص  امکان  ما  گفت:  امیکرون، 
ویروسی دستگاه تنفسی در کودکان و بزرگسالان در کشور 
را موجود داریم و یک شبکه آزمایشگاهی گسترده در سطح 
کشور وجود دارد و  تمام موارد مشکوک که ذره ای تردید در 
تشخیص آنها وجود داشته باشد به آزمایشگاه مرجع کشوری 
در انستیتو پاستور ایران و دانشکده بهداشت دانشگاه تهران 

ارجاع داده می شود تا به طور قطعی تعیین تکلیف شود.
وی در پاسخ به سوالی درباره بروز سویه دلمیکرون نیز 
افزود: آنچه که تاکنون مطرح شده این است که مواردی 
به  مشاهده شده است که هم موتاسیون های مشکوک 
به  مربوط  موتاسیون های  هم  و  است  داشته  امیکرون 
دلتا را؛ به همین دلیل فعلا قضاوت درباره سویه جدید 
زود است و دانشمندان درحال تحقیقات هستند و باید 
صبر کنیم تا در روزهای آتی با قطعیت بیشتری در این 
اینکه ترکیب دو  امکان  باره صحبت کنیم. ما در کشور 
سویه دلتا و امیکرون را شناسایی کنیم، داریم؛ ولی شاید 
در آینده بتوان با قاطعیت بیشتری در مورد این موضوع 

صحبت کرد.
وی افزود: برخی اقدامات سختگیرانه هم در رابطه با مراقبت 
هوشمند رعایت پروتکل های بهداشتی در سطح اجتماع 
داشتیم که به مرحله اجرا رسیده است. اگر مشاهده کنیم 
که موارد بیماری درحال افزایش است، قطعا تصمیمات 

شدیدتری اتخاذ می کنیم.
گویا ادامه داد: در مورد کسانی که واکسن نزدند یکی از 
مهمترین کارهایی که می توانیم انجام دهیم این است 
به  که  کسانی  کنیم.  رسانی  اطلاع  رسانه  طریق  از  که 
طور کامل واکسن تزریق نکردند در معرض ابتلا به این 
تهران  در  امیکرون  به سویه  بیماری هستند. یک مبتلا 
۳ نفر از اعضای خانواده خود را مبتلا کرده است و این 
نشان می دهد بیماری سرعت انتقال خیلی زیادی دارد و 
کامل  تزریق  امیکرون  انتقال  از  پیشگیری  راه  مهم ترین 
واکسن است و باید نوبت سوم واکسن را تزریق کنند و 
رعایت  و  واکسن  کنند.  رعایت  را  بهداشتی  پروتکل های 
پروتکل یک پیوند ناگسستنی دارند و جدا از هم نیستند. 
است  زده  واکسن  نوبت  سه  حتی  که  کسی  است  لازم 
باز هم نکات بهداشتی را رعایت کند، بدون این موضوع 

احتمال ابتلا افزایش می یابد.
نوبت  در  که  واکسنی  نوع  برای  کرد:  بیان  ادامه  در  وی 
سوم تزریق می شود ما مطالعات جهانی را مورد ملاحظه 
قرار می دهیم اما تصمیم نهایی را کمیته ملی واکسن و 
کمیته علمی کرونا اتخاذ می کند می کند و تصمیم نهایی 
را اعلام می کند و ممکن است گاهی تصمیم متفاوت از 
چیزی باشد که سازمان بهداشت جهانی اعلام می کند. ما 
با علم خود درباره تجویز واکسن به مردم کشور تصمیم 

گیری می کنیم.
گویا تاکید کرد: سویه امیکرون در دنیا به سرعت زیادی 
گسترش می یابد و بسیاری از کشورهای دنیا موارد ابتلا  به 
این سویه را گزارش کردند. در کشور ما هم تا روز یکشنبه 
۲۶ مورد ابتلا به سویه امیکرون در کشور شناسایی کردیم و 
۱۲ مورد مشکوک هم در دست بررسی هستند که بلافاصله 

پس از تعیین تکلیف، اعلام می شود.

به  تزریق واکسن کرونا  درباره  پیام طبرسی 
کمیته  در  داشت:  اظهار  سال   ۱۲ زیر  افراد 
بوده  این  بر  تصمیم  کرونا  واکسیناسیون 
نیز  سال   ۱۲ زیر  واکسیناسیون  که  است 
شروع شود؛ بسیاری از کشورهای دیگر نیز در 
موج اومیکرون تصمیم گرفته اند با توجه به 
شدت درگیری، کودکان را نیز واکسینه کنند 
اما تصمیم گیری نهایی منوط به نظر وزارت 

بهداشت است. به احتمال زیاد واکسن های خارجی و وارداتی به کودکان تزریق شود زیرا 
واکسن های ایرانی کرونا هنوز مجوز مصرف عمومی برای کودکان را نگرفته اند. رئیس 
بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری با تأکید بر لزوم تزریق دوز سوم واکسن کرونا به 
افراد بالای ۱۸ سال، بیان کرد: ما کمتر از یک ماه برای مقابله با سویه اومیکرون فرصت داریم 
و بنابراین باید زودتر نسبت به تکمیل واکسیناسیون گروه هدف اقدام کنیم. عضو کمیته 
علمی کرونا درباره تفاوت علائم بالینی سویه اومیکرون با سایر گونه های ویروس کرونا نیز 
گفت: تاکنون تفاوت فاحشی در علائم بالینی دیده نشده است اما با توجه به این که در 

مناطقی که سویه اومیکرون گسترش پیدا کرده افراد جوان تر بیشتر درگیر شده اند.

یونسیان عضو کمیته علمی  دکتر مسعود 
اساس  بر  گفت:  کرونا  با  مقابله  کشوری 
اطلاعات فعلی هنوز افزایش بستری و مرگ 
اما علی رغم  نداشتیم  امیکرون  را در سویه 
اپیدمیولوژی  کمیته  نامه  در  ما  نکته  این 
و پژوهش کمیته علمی کرونا هم به این 
موضوع تاکید کردیم که باید آمادگی کامل 
مقابله با شرایط روزهای آتی را داشته باشیم. 

زمانی که شیب رو به بالای بستری و حتی ابتلا را ببینیم، دیگر برای پیشگیری دیر 
است. در پنج موج گذشته پیشگیری به معنای واقعی کلمه که سبب جلوگیری از بروز 
پیک شود را نداشتیم و هربار آنقدر درنگ می کردیم که تعداد بستری و مرگ افزایش 
یابد تا رفتار واکنشی داشته باشیم. یونسیان تاکید کرد: قبل از بروز اتفاق باید پیشگیری 
رخ دهد و به همین دلیل است که پیشنهاداتی مانند تعویق امتحانات حضوری مدارس 
و دانشگاه ها، توجه مجدد به آموزش های مجازی در دانشگاه ها و مدارس )به صورت 
موقتی(، تعطیلی ورزشگاه ها و مراسمات فرهنگی، ادامه دورکاری کارمندان و... را مطرح 

می کنیم. پیش بینی روند بیماری در آینده همواره با درجاتی از خطا همراه است. 

»عضو کمیته علمی کرونا« پاسخ داد:

چرا باید واکسن های خارجی کرونا به 
کودکان تزریق شود؟

»عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا« مطرح کرد:

لزوم بازگشت آموزش آنلاین
 و دورکاری ها

خبر اول

کلیه پایگاه های تجمیعی واکسیناسیون کووید۱۹ در 
سطح استان البرز با تمام توان در این روزها در حال ارائه 

خدمات به مراجعین گرامی می باشند.

مدیران و مسئولین گروه های توسعه شبکه، سلامت 
خانواده و آموزش سلامت معاونت بهداشت، روز دوشنبه 
با حضور در پایگاه های تجمیعی واکسیناسیون، از روند 

واکسیناسیون شهروندان بازدید نمودند. 
در این پایش ها علاوه بر نظارت بر رعایت نکات فنی 
مانند رعایت زنجیره سرما، نحوه تزریق و ثبت اطلاعات، 
میزان رضایت مراجعین نیز مورد ارزیابی قرار می گیرد. 
تیم های ناظر مرکز بهداشت استان طبق برنامه ای مدون 
به صورت مستمر پایگاه های تجمیعی واکسیناسیون 
را در سراسر استان مورد پایش و بررسی قرار می دهند. 

پایگاه های  کلیه  در  حاضر  حال  در  است؛  گفتنی 

تجمیعی واکسیناسیون، نوبت سوم واکسن کووید ۱۹ 
برای کلیه افراد بالای ۱۸ سال که سه ماه از نوبت دوم 

واکسیناسیون ایشان گذشته است، انجام می شود.

روز دوشنبه انجام شد؛

پایش و نظارت بر پایگاه های تجمیعی واکسیناسیون توسط معاونت بهداشت

شگرد جدید هکرها؛

هشدار حذف حساب کاربری شبکه های اجتماعی

»رئیس مرکز برنامه  ریزی منابع انسانی و امور اداری وزارت آموزش و پرورش«؛

سهمیه »استخدامی« آموزش وپرورش اعلام شد

سرهنگ رجبی گفت: هکرها پیامی را در شبکه های اجتماعی 
منتشر کرده اند که اگر کد ۶ رقمی پیامکی را برایشان ارسال 
نکنید، شبکه اجتماعی شما بسته می شود،این پیام جعلی 
و کلاهبرداری است. سرهنگ علی محمد رجبی گفت: پیامی 

که اخیر در شبکه های ارسال می شود و اعلام می کند مسائل 
امنیتی اکانت شما به خطر افتاده و به همین دلیل شماره 
۶ رقمی رمز خود را در اختیارشان بگذارید صحت ندارد. این 
یک پیام جعلی است که از سوی هکرها برای دسترسی به 

حساب های کاربری شما در تلگرام، واتس اپ و اینستاگرام 
ارسال می شود. رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم 
سایبری پلیس فتا گفت: به هیچ وجه به این پیام ها توجه 

نکنید و فرستنده پیام را مسدود و گزارش دهید.

رئیس مرکز برنامه  ریزی منابع انسانی و امور اداری وزارت 
آموزش و پرورش درباره آخرین وضعیت برگزاری آزمون 
استخدامی وزارت آموزش و پرورش در سال جاری گفت: 
از خرداد ماه امسال آماده برگزاری آزمون هستیم. توزیع 
سهمیه انجام شده و فقط منتظریم که سازمان اداری و 
استخدامی مجوز برگزاری آزمون را به سازمان سنجش 
بدهد که به محض صدور مجوز، ثبت نام آغاز و آزمون 

برگزار می شود.
ناصر سلیمان زاده با بیان اینکه امسال ۵۱ هزار سهمیه 
به  مربوط  سهمیه  هزار   ۲۶ که  گرفتیم  استخدامی 

متعهدین خدمت بود که آزمونشان برگزار  شد اظهار کرد: 
اکنون همه پذیرفته شدگان در دانشگاه فرهنگیان و شهید 
رجایی مشغول به تحصیل هستند و چهارسال دیگر معلم 

ما خواهند بود.
وی افزود: ۲۵ هزار سهمیه استخدام ما باقی مانده که از 
محل ماده ۲۸ اساسنامه دانشگاه فرهنگیان یعنی برگزاری 
آزمون استخدامی جذب می شوند. حدود ۹۸۰۰ سهمیه 
هم از سال گذشته باقی مانده که روی همدیگر حدود 

۳۴ هزار و ۸۰۰ سهمیه استخدام می شود.
رئیس مرکز برنامه  ریزی منابع انسانی و امور اداری وزارت 

آموزش و پرورش درباره زمان برگزاری آزمون استخدامی 
گفت: ما از خرداد ماه امسال آماده برگزاری آزمون هستیم. 
توزیع سهمیه انجام شده و فقط منتظریم که سازمان 
اداری و استخدامی مجوز برگزاری آزمون را به سازمان 
سنجش بدهد که به محض صدور مجوز، ثبت نام آغاز و 

آزمون برگزار می شود.
سلیمان زاده افزود: خود ما به جد پیگیر برگزاری آزمون 
هستیم، زیرا کمبود نیرو وجود دارد و اگر این افراد جذب 
شوند باید یک دوره مهارت آموزی نیز بگذرانند تا بتوانیم 

مهر ۱۴۰۱ به عنوان معلم از آنها استفاده کنیم.

حوادث و انتظامی

آموزش

بهداشت و سلامت
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اجتماعی

مالیات

»رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور« 
خبر داد:

اجرای قانون دائمی مالیات بر ارزش 
افزوده از 13 دی

داود منظور با اشاره به اجرای قانون دائمی مالیات بر 
ارزش افزوده عنوان کرد: قانون مالیات بر ارزش افزوده 
با اجرای  از قوانین مترقی نظام مالیاتی است و  یکی 
آزمایشی این قانون از سال ۱۳۸۷ و دائمی شدن آن از ۱۳ 
دی امسال، یکی از برنامه های مهم تحول نظام مالیاتی 

به سرانجام می رسد.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور اعلام کرد: از جمله 
مزایای این قانون می توان به شفافیت مبادلات اقتصادی 
در کشور، حمایت از بخش های تولید و سرمایه گذاری، 
ساماندهی معافیت های مالیاتی، اصلاح فرآیند دادرسی 
مالیاتی، کمک به توسعه شهرها و روستاها، رفع برخی 
ایرادات قانون قبل به ویژه در زمینه تسهیل فرآیند انتقال 
بار مالی به مصرف کننده نهایی و نهایتا افزایش کارآیی و 
اثربخشی نظام مالیاتی و کاهش فرار مالیاتی اشاره کرد.

وی گفت: با توجه به عدم راه اندازی سامانه مؤدیان در 
تاریخ ۱۳ دی امسال، تا زمانی که این سامانه راه اندازی 
فراخوان های  موضوع  مشمول  اشخاص  صرفا  شود، 
هشتگانه، مکلف به انجام تکالیف قانونی از جمله ارائه 
ارزش  عوارض  و  مالیات  پرداخت  و  مالیاتی  اظهارنامه 
مالیاتی  دوره  هر  پایان  از  پس  روز  حداکثر ۱۵  افزوده 
خواهند بود و سایر موارد از جمله تعاریف، تاریخ تعلق، 
مأخذ، نرخ، معافیت ها، استرداد، مالیات کالاهای خاص، 
مالیات و عوارض خاص، جرائم، نحوه تخصیص، انتقال و 
توزیع مالیات و عوارض، رفع اختلاف و دادرسی مالیاتی 

تابع قانون جدید است.

یادداشت

داستانِ طرح نسخه  الکترونیک؛

از هوشمندسازی درمان تا مدیریت تعارض منافع بین پزشکان و داروخانه ها 

یکی از مهمترین مشکلات نظام سلامت فرآیند کاغذ بازی در 
ارائه خدمات است که سدی بزرگ بر سرِ راه شفافیت می باشد 
و هزینه های زیادی را به مردم و سامانه های بیمه گر تحمیل 
می کند؛ اجرای طرح نسخه الکترونیک در دولت سیزدهم علاوه 
بر شکل گیری پرونده الکترونیک، باعث جلوگیری از تخلف 
و نسخه های جعلی نیز می شود. نسخه نویسی الکترونیکی 
طرحی است که توسط سازمان تامین اجتماعی و در راستای 
حذف دفترچه بیمه درمانی کلید خورد و بخشی از پروژه 
سیستم اطلاعات سلامت یکپارچه است که به دنبال آن پرونده 
سلامت شخصی و نسخه نویسی الکترونیکی در جهت اجرای 
طرح دولت الکترونیک پیاده می شود. استفاده از سیستم های 
الکترونیکی در نسخه نویسی به عنوان راه حل نهایی برای غلبه 
بر مشکلات فراوان فرآیند نسخه نویسی کاغذی مطرح است. 
ارائه کنندگان مراقبت سلامت، سیاست گذاران معتقدند که 
وجود فناوری اطلاعات مانند پرونده الکترونیک سلامت و 

نسخه نویسی الکترونیکی برای دگرگونی صنعت سلامت مهم 
و حیاتی است و این رویکرد علاوه بر بهبود کیفیت خدمات 
درمانی، موجب کاهش هزینه های روز افزون نیز می شود. 
طرح نسخه نویسی الکترونیکی با هدف هوشمندسازی و 
نظام مند کردن شیوه درمان، صرفه جویی در هزینه ها، کاهش 
اشتباهات نسخه خوانی، کاهش تداخلات دارویی، کاهش 

مراجعات حضوری و افزایش فرهنگ مشاوره آنلاین پزشکی 
اجرایی شده است و موجب تسریع درمان بیماران و افزایش 
نوبت های پزشک نیز می شود. از مزایای این طرح می توان 
به از بین رفتن فساد، مدیریت تعارض منافع بین پزشکان 
و داروخانه ها و جلوگیری از سوءاستفاده کنندگان احتمالی و 
پشت صحنه های سازمان های بیمه گر با حذف دفترچه های 

بیمه درمانی، اشاره کرد و همچنین مصرف کننده واقعی دارو 
شناسایی شده و خدمات بطور مستقیم در اختیار بیمار قرار 
می گیرد.  گرچه این طرح چالش هایی نیز دارد؛ از جمله لزوم 
در نظر گرفتن تسهیلات و مشوق های لازم به سازمان های 
بیمه گر و ارائه دهندگان خدمات، الزام قانونی سازمان های 
ذیربط به تامین زیرساخت ها بویژه زیرساخت های ارتباطی، 
آموزش و ترویج فرهنگ سلامت الکترونیک با همکاری 

رسانه های جمعی و... 
هم چنین به نظر می رسد خدمات الکترونیک سلامت در کشور، 
از جمله نسخه نویسی الکترونیکی بعنوان بخشی از پرونده 
الکترونیک سلامت، نیازمند عزم جدی دولتمردان کشور است 
که به عنوان گامی اساسی لازم است یک نهاد سیاست گذار 
و ناظر سلامت الکترونیک در کشور تعیین شود و کارگروهی 
متشکل از همه ذی نفعان برای تکامل نهادهای موثر بر اجرای 
طرح، ایجاد گردد. از طرف دیگر تدوین استانداردهای اجرای 
فناوری نسخه الکترونیک و لحاظ نمودن آن در اعتباربخشی 
مراکز بهداشتی و درمانی و صدور و تمدید مجوز طبابت 
پزشکان می تواند در تسریع این طرح کارگشا باشد و بحث 
امنیت شبکه و آموزش رسمی به کاربران و ارائه دهندگان از 
چالش های اصلی این طرح نیز می باشد. به هر حال در ابتدای 
هرکاری برخی مشکلات وجود دارد که امیدواریم با شناسایی 
مشکلات و نظر کارشناسان روز به روز مردم و ارائه دهندگان 

خدمات، دغدغه کمتری در این زمینه داشته باشند.

از مزایای این طرح می توان به از بین رفتن فساد، مدیریت تعارض منافع بین پزشکان و داروخانه ها و جلوگیری 
از سوءاستفاده کنندگان احتمالی و پشت صحنه های سازمان های بیمه گر با حذف دفترچه های بیمه درمانی، اشاره کرد و 

همچنین مصرف کننده واقعی دارو شناسایی شده و خدمات بطور مستقیم در اختیار بیمار قرار می گیرد. 

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم

طرح جدید اقتصادی دولت، بحرانی بر بحران های زندگی مردم اضافه خواهد کرد؛

یارانه های نقدی ده برابر هم شود، هیچ دردی از مردم دوا نمی کند
یک استاد اقتصاد درباره طرح های جدید اقتصادی دولت از 
جمله افزایش یارانه ها می گوید: »این اقدامات و تصمیم ها 
تنها نارضایتی را بیشترخواهد کرد. برخلاف آنچه طراحان 
این سیاست ها تصور می کنند که می تواند درجه رضایت 
عمومی را فراهم کنند، اگر در شرایط کنونی، رقم حمایت ها 
به جای دو برابر، ده برابر هم شود، هیچ دردی از مردم را 
دوا نمی کند اما هزینه های زندگی مردم را به شدت افزایش 

خواهد داد.«
حسین راغفر درباره تبعات اقتصادی افزایش یارانه ها، اظهار 
کرد: »پرسش اصلی این است که این منابع از کجا قرار 
است تامین شود؟ آیا این یک مقدمه است برای اینکه یک 
افزایش شدید در قیمت حامل های انرژی و قیمت ارز ایجاد 
شود و از آن محل تامین شود؟ اگر این اتفاق رخ دهد، یک 

اقدام سیاسی از پیش محکوم به شکست است.«
وی در پاسخ به اینکه چرا این اقدام محکوم به شکست 
است، گفت: »علت این است که نتایجش کاملا مشخص 
است و نتایجی است که در دولت دهم هم عملا اجرا شد 
و مشکلات جدی را بر اقتصاد ایران تا کنون تحمیل کرده 
است. نتایج اقتصادی آن هم افزایش شدید تورم، افزایش 
نارضایتی های گسترده مردم،  شکاف طبقاتی در جامعه، 
کاهش شدید ارزش پول ملی و رکود اقتصادی است و همه 

این ها اتفاق خواهد افتاد.«
راغفر خاطر نشان کرد: »به جای این طرح هایی که نتایجش 
تجربه شده است و آثار مخربی روی اقتصاد کشور دارد، بهتر 
است دولت منابع مورد نیاز خود را از طریق اخذ مالیات از 
کسانی که باید مالیات بپردازند و در واقع کسانی هستند 
که منتفعین اصلی سیاست های سه دهه گذشته بوده اند، 

تامین کند. دولت باید به سراغ آنان برود و از آنان مالیات 
بگیرد؛ در غیر اینصورت این قبیل از اقدامات تنها به تخریب 
بیشتر اقتصاد و فرو رفتن بیشتر در این مرداب اقتصادی 
خواهد شد که در حال نابودی کل جامعه است. این مسئله 
در اثر سیاست های مشعشع بدون پشتوانه مطالعاتی است 

که تخریب های بسیار جدی به جا گذاشته است.«
از  قبیل  این  انجام  از  براینکه  تاکید  با  اقتصاددان  این 
اقدامات سیاسی باید خودداری شود، گفت: »این اقدامات و 
تصمیم ها تنها نارضایتی را بیشترخواهد کرد. برخلاف آنچه 
طراحان این سیاست ها تصور می کنند که می تواند درجه 
رضایت عمومی را فراهم کنند، اگر در شرایط کنونی، رقم 
حمایت ها به جای دو برابر، ده برابر هم شود، هیچ دردی از 

مردم را دوا نمی کند اما هزینه های زندگی مردم 
را به شدت افزایش خواهد داد.«

راغفر درباره چرایی اینکه افزایش رقم 
یارانه ها، هزینه های زندگی مردم را 
کرد:  تصریح  می دهد،  افزایش 
تصمیمات  این  تامین  »محل 
همان  برمی آید  که  آنطور 

دولت هاست.  مالوف  روش های 
آن  و  هستند  آشنا  آن  با  آنچه 

افزایش قیمت ارز و افزایش قیمت 
انرژی  حامل های 

اینها  که  است 
موجب بی ارزش 
پول  شدن 
تورم  ملی، 

شدید و پیامدهای گسترده اجتماعی آنان همچون افزایش 
از  مغز ها  و  فرار سرمایه ها  اعتیاد، خودکشی،  افسردگی، 

کشور می شود.«
وی تاکید کرد: »به باور من این طرح بیش از آنکه مشکلی 
از مردم را رفع کند، بر بحران های زندگی خانوار ها در کشور 

اضافه می کند.«
راغفر همچنین در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا تبعات 
حذف ارز ترجیحی با افزایش یارانه ها قابل جبران است یا 
خیر، عنوان کرد: »اصلا چنین چیزی نیست. اولین پیامدش 
افزایش قیمت خود ارز در بازار آزاد خواهد بود و قطعا این 
اتفاق خواهد افتاد. همچنین یک تورم لجام گسیخته ای 
را با این بودجه ای که دولت دارد تنظیم می کند، بر جامعه 
تحمیل خواهند کرد و سال آینده همین موقع شما 
خواهید دید که دولت مجددا همین مارپیچ تورم 
را ادامه خواهد داد؛ یعنی می گوید تورم داشتیم 
به  بار که دولت ها مبادرت  به دنبال آن هر  و 
افزایش قیمت ارز کردند، سال بعدش کسری 
بزرگی  تورم  و  شدن  بزرگتر  بودجه هایشان 
رفع  و  تورم  جبران  برای  و  کردند  ایجاد  را 
کسری بودجه ها، مجددا مبادرت به افزایش 
قیمت ارز و افزایش قیمت حامل های انرژی 
این یک روش متعارفی است  می کنند؛ 
که در سی سال گذشته در 
کشور بارها و بارها 
تکرار شده و از 
اصلی  دلایل 
ی  شکل گیر

این باتلاق بزرگی ست که اقتصاد و جامعه ایران در حال 
فرو رفتن است.«

راغفر در پاسخ به این سوال که راه حل رهایی از معضلات 
»از  کرد:  بیان  می گذرد،  مسیری  چه  از  کشور  اقتصادی 
مالیاتی  نظام  در  اصلاح  و  اقتصاد  در  اساسی  اصلاحات 
که  امروز  دنیای  در  مالیاتی  نظام  این  که  می گذرد 
ظرفیت های نظارتی هوشمند به شکل بی سابقه ای گسترش 
درآمد های  کسب  ردیابی  امکان  کاملا  است،  کرده  پیدا 
بزررگ که بسیاری از آن ها هم نا مشروع است، مشخص 
است و بانک مرکزی کاملا می تواند این دسته از ارتباطات 
را پیگیری و رصد کند و اطلاعاتش را در اختیار سازمان 
مالیاتی قرار دهد؛ آن ها هم می توانند به سهولت و سرعت 
به سراغ کسانی بروند که صاحبان درآمد هایی هستند که 
تاکنون احصا نشده و کسی آنها را رصد نکرده است. بنابراین 

این اصلی ترین راهکار است.«
وی ادامه داد: »نظام بانکی هم باید به شدت کنترل شود به 
نحوی که این ها منابع خرد مردم را به فعالیت های نامولد 
هدایت نکنند. نظام مالیاتی باید از این دسته از فعالیت ها 
مالیات های سنگینی بگیرد به نحوی که جاذبه سنگین 
سرمایه گذاری در آن ها را به شدت کاهش دهد و همزمان 
هم در حوزه تولید به خصوص تولید صنعتی و تولید با 
هدف اشتغال زایی و نگاه به آینده ی فناوری ها و تحولات 
علمی در دنیا باید صورت گیرد. بنابراین نیاز به این دسته 
از اصلاحات است که متاسفانه هیچکدام از اینان در دستور 
کار دولت سیزدهم قرار ندارد، هر چه دیرتر وارد این دسته از 
اصلاحات شوند بحران عمیق تر و مهار آن مشکل تر خواهد 

شد.«

اقتصاد کلان

اطلاعیه معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه
تمامی پیامک های ارسالی از سامانه های قضایی، فقط با سرشماره ADLIRAN می باشد و هرگز برای ارسال 
آن ها از شماره سیم کارت شخصی استفاده نمی شود، پیامک هایی که دارای لینک جهت پرداخت وجه باشند، 

جعلی و با هدف کلاهبرداری است.
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آیا امُیکرون آغاز پایان کروناست؟
استاد دانشگاه جانز هاپکینز اعلام کرد: دانشمندان در خصوص اعلام پایان همه گیری، شیوه های خاص خود را دارند و یکی از مهمترین نشانه ها، نشانه »اجتماعی-علمی« 
است که اینگونه خلاصه می شود، امُیکرون در واقع در حال ترسیم آغاز پایان همه گیری است، چون همه دولت ها و مردم در حال حاضر کرونا را بخشی از زندگی خود 
دانسته و به جای فرار از آن، شروع به سازگاری با آن کرده اند، این موضوع به ما نشان می دهد که طی چند ماه آینده، در برابر گونه های آتی ویروس، ایمنی بیشتری وجود 

خواهد داشت و امُیکرون هر میزان خسارتی را که در آینده نزدیک ایجاد کند اما بشر به زندگی قبل از بهار سال ۲۰۲۰ باز خواهد گشت.

»رییس پلیس فتا« مطرح کرد:

گاهی کاربران است  ۷۰ درصد جرائم سایبری متاثر از ناآ
رییس پلیس فتا با تاکید بر هوشیاری در برابر کلاهبرداری 
های فضای مجازی اعلام کرد که، ۷۰ درصد جرایم سایبری 
در نتیجه ناآگاهی کاربران است. سردار وحید مجید روز 
دوشنبه در آیین افتتاح پلیس فتا شهرستان نظرآباد استان 
دانش  افزایش  و  پیشگیری  درحوزه  داشت:  اظهار  البرز 
سایبری به کاربران تاکید می شود که به توصیه های های 

پلیس فتا توجه ویژه داشته باشند.
وی اضافه کرد: با توجه شیوع کرونا بیش از ۷۰ درصد از 
فعالیت های مردم معطوف به فضای مجازی شده  و 
همین امر نیز گسترده جرائم سایبری را افزایش داده است. 
خدمات پلیس باید در این حوزه به تناسب این موضوع رشد 

کمی و کیفی پیدا کند.
وی افزود: بررسی های آماری نشان می دهد  که  امسال 
میزان وقوع جرایم سایبری نسبت به مدت مشابه سال قبل  

در کشور پنج درصد کاهش داشته ضمن آنکه  افزایش ۱۰ 
درصدی کشفیات را شاهد هستیم.

مجرمان  دستگیری  امسال   داد: همچنین  ادامه  مجید 
سایبری در کشور ۵۳ درصد افزایش یافته و موضوع بسیار 
مهم قدرت کشف جرایم سایبری است که پیچیدگی خاصی 
دارند چراکه تضارب دو تفکر ریاضی بین مجرم و پلیس 

است.
رییس پلیس فتا خاطرنشان کرد که در پلیس فتا البرز 
افزایش دانش سایبری مردم با تولید انیمیشن، موشنگرافی 
و مسابقه های رسانه ای و تلویزیونی مورد توجه قرار گرفته 
است. ضریب کشف جرائم سایبری در استان البرز امسال ۱۵ 
درصد افزایش و ۱۰۸ درصد ضریب کشف را برآورد داشتیم 

که این دستاورد بسیار خوبی است.
مجید یادآورشد: در حوزه شهرستان های استان البرز تاکنون 

۲ شهرستان به صورت استاندارد در حال فعالیت و دارای 
ساختار سازمانی مصوب بوده اند که نظرآباد هم به این 

شهرستان ها اضافه شد.

لرستان

کرمانشاه

»شهردار سنندج« خبر داد:

سنندج پایتخت کتاب ایران شد
سیدانور رشیدی شهردار سنندج 
به عنوان  سنندج  انتخاب  از 
پایتخت کتاب ایران  خبر داد 
و اظهار داشت: روز دوشنبه و 
با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد 
به عنوان  سنندج  اسلامی، 
هفتمین پایتخت کتاب ایران 

معرفی شد.
وی افزود: پایتخت کتاب، عنوانی فرهنگی است که از سال 
2001توسط یونسکو پایه گذاری شده و به شهرهای مختلفی در 

دنیا تعلق گرفت.
شهردار سنندج خاطرنشان کرد: انتخاب پایتخت کتاب ایران از 
سال 1393 آغاز وبا اعلام فراخوان شبکه ترویج کتاب خوانی 
که زیر نظر معاونت فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
جای دارد و با همکاری سازمان اسناد و کتابخانه ملی، هر سال 
شهرهایی که داوطلب دریافت این عنوان هستند، برنامه های 
خود را ارائه داده و داوران با انتخاب بهترین طرح های ارائه شده، 

پایتخت کتاب را  انتخاب می کنند.
وی گفت: شهرداری سنندج نیز با همکاری اداره کل فرهنگ و 
ارشاد و نهاد کتابخانه های استان کردستان طرح و برنامه های 
خود را جهت انتخاب سنندج به عنوان پایتخت کتاب ارائه و در 

مهر ماه سال جاری هم از طرح ارائه شده دفاع شد.
رشیدی با تبریک این انتخاب ارزشمند به تمامی شهروندان 
به ویژه نویسندگان، ناشران و دوستداران کتاب، عنوان کرد: 
امیدواریم با همکاری تمام دستگاه های فرهنگی بتوانیم گام 
مهمی در راستای ترویج فرهنگ کتاب و کتاب خوانی برداریم.

شهردار سنندج یادآور شد: اهواز، نیشابور، بوشهر، کاشان، یزد، 
شیراز  و سنندج هفت شهری هستند که تاکنون به عنوان 

پایتخت کتاب ایران معرفی شده اند.

»وزیر جهاد کشاورزی« مطرح کرد:

 بر  فروش اینترنتی کالاهای اساسی 
تاکید داریم

سید جواد ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی با تأکید بر اهمیت 
تشکیل جلسات قرارگاه امنیت غذایی گفت: تشکیل جلسات 
روزانه، منظم و هدفمند این قرارگاه حائز اهمیت است و باید به 

نحو مطلوبی هدایت شود.
وی نظارت و بازرسی بازار را امری مهم به حساب آورد و عنوان 
کرد: کمبود نیروی انسانی در بحث نظارت و بازرسی بازار باید 
برطرف شود و در این زمینه هماهنگی های لازم با معاونت 

توسعه وزارت جهت رفع مشکل انجام شده است.
وی نظارت بر بازار مرغ و تخم مرغ را امری مهم تلقی کرد و 
گفت: قرارگاه های امنیت غذایی در استان ها باید به صورت دقیق 
و روزانه بازار این دو محصول تولیدی را رصد و مانع از نوسانات 

قیمتی مرغ و تخم مرغ شوند.
از طریق  ساداتی نژاد توزیع اقلام خوراکی و کالا های اساسی 
سیستم های هوشمند را امری ضروری جهت تنظیم بازار و 
کنترل قیمت ها تلقی کرد و گفت: تأکید وزارت جهاد کشاورزی 
ایجاد ساختار فروش اینترنتی کالا های اساسی است و در این 
راستا خواستار استفاده استان ها از همه ظرفیت های توزیع بومی 
هستیم و پلتفرم خاصی به صورت یکپارچه در سراسر کشور مد 
نظر نیست و این مهم باید هرچه سریعتر با محوریت تعاون 

روستایی استان ها عملیاتی شود.
وی با اشاره به درخواست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری کرمانشاه جهت افزایش مجوز صادرات دام زنده عنوان 
کرد: مجوز ۵۰۰۰ رأسی صادرات دام زنده از استان کرمانشاه پس از 
عملیاتی شدن صادرات مجوز تخصیص یافته قابل تجدید است، 
اما باید این نکته مهم را در نظر داشته باشیم که سود حاصل از 

آن نصیب دامداران و عشایر شود.

البرز

در گفت و گو با »دنیای هوادار« مطرح شد:

اعلام نظر »سازمان مردمی حفاظت از حیوانات« در خصوص حواشی سگ های بلاصاحب 
میلاد فیروزان- »سازمان مردمی حفاظت از حیوانات« که 
مرجع رسمی در موضوع حمایت از حیوانات محسوب 
می شود به »دنیای هوادار« گفت: »اخیرا شاهد حواشی 
و اختلاف نظرهای زیادی در خصوص تعارض سگ های 
حیات وحش  گونه های  و  انسانی  جوامع  با  بلاصاحب 
هستیم که پررنگ کردن سهوی یا عمدی این موضوع 
اصلی  معضلات  و  کاستی ها  از  بسیاری  شده  موجب 
محیط زیست کشور در سایه ای از بی توجهی قرار گیرد.«

فرشاد اربابی که در حال حاضر ریاست این سازمان مردمی 
را برعهده دارد، ضمن نارضایتی از عملکرد دستگاه های 
بلاصاحب  سگ های  ساماندهی  خصوص  در  نظارتی 
دستگاه های  بی توجهی  و  »ناکارآمدی  کرد:  خاطرنشان 
از  با موضوع حمایت  رابطه  در  گردیده  ذی ربط موجب 
حیوانات از هر نوع و گونه ای، شاهد رفتارها و نظرات 

سلیقه ای باشیم.«
از  حمایت  حوزه  فعالین  اینکه  بر  تاکید  اربابی ضمن 
به حفظ و رعایت حقوق تمامی  باید نسبت  حیوانات 
حیوانات از هر نوع و گونه دغدغه مند باشند، گفت: »در 
خصوص ساماندهی سگ های بلاصاحب انتظار می رود 
شده  ارائه  شیوه های  و  توصیه ها  متولی  دستگاه های 
توسط سازمان بهداشت جهانی را الگو قرار داده و متحدا 
سعی در انجام اقدامات اصولی و یکپارچه داشته باشند.«

اربابی ضمن انتقاد از مستندهای پخش شده توسط برخی 
از رسانه ها خاطرنشان کرد: »همانطور که راهکارهای ارائه 
شده توسط فعالین محیط زیست و گروه های حامیان 
حیوانات باید منطقی و با در نظر داشتن حقوق تمامی 
حیوانات باشد، انتظار می رود فیلم و مستندهای تهیه 
شده هم بدور از غرض ورزی و با استناد به واقعیت های 

جاری باشد.«
از  ناشی  احتمالی  »این سازمان آسیب های  افزود:  وی 
با  انکار نمی کند ولی تعارض سگ  را  حیوانات شهری 
جامعه انسانی را عبارتی نادرست می داند، چرا که سگ ها 
و گربه ها حیوانات دست آموز شده توسط انسان ها هستند 
و جایگاه آن ها هم متعاقبا نزد جوامع انسانی می باشد و 
در این بین اگر ناهنجاری ها و تهدیداتی هم وجود دارد  

باید سعی در آموزش و فرهنگسازی جامعه انسانی شود، 
همان طور که به دلیل خطرات ناشی از وقوع سیل ما مجاز 
به خشکاندن رودخانه ها نیستیم و به دلیل آسیب های 
کارخانجات  تولید  خط  تصادفات  وقوع  از  احتمالی 

خودروسازی را نباید متوقف کرد.«
تصریح  حیوانات  از  حفاظت  مردمی  سازمان  رئیس 
کرد: »بعضا خبرهایی ضد و نقیض از آسیب سگ های 
فرض  با  می شود،  شنیده  انسانی  جوامع  به  بلاصاحب 
درست بودن این اخبار، به وضوح عدم آگاهی و ضعف 
فرهنگسازی در رابطه با چگونگی رفتار با حیوانات شهری 
محسوس است که در این بین رسانه ها و صدا و سیما 

ملی می توانند نقش بسزایی ایفا کنند.«
اربابی در پاسخ به راهکارهای غیرانسانی ارائه شده توسط 
از حامیان حیات وحش و برخی فعالین محیط  برخی 
زیست و همچنین شهرداری ها، مبنی بر حذف فیزیکی 
سگ ها اشاره کرد: »تا به الان هیچ مرجع علمی و معتبری 
در دنیا حذف فیزیکی سگ و گربه ها را عامل کاهش 
بین  مشترک  بیماری های  با  مقابله  و  آن ها  جمعیت 

حیوان و انسان معرفی نکرده است.«
نظرهای  اظهار  برخی  از  تاسف  ابراز  ضمن  اربابی 
را  افرادی که خود  غیرکارشناسی و غیر اخلاقی توسط 

فعال محیط زیست و کارشناس معرفی می کنند، عنوان 
داشت: »متاسفانه اخیرا شاهد اظهارات خلاف واقع همراه 
و  کارشناس  عنوان  با  افراد  برخی  از جانب  غرض ورزی 
فعال محیط زیست هستیم که طی بررسی های به عمل 
آمده مشخص گردیده این افراد اغلب از مدافعین شکار 
حیوانات، پیمانکاران و اصطلاحا پروژه بگیرهایی هستند 
که علاوه بر نداشتن سلامت فکری، اقدامات غیراخلاقی 
بر علیه حقوق حیوانات را در کارنامه عملکردی خود دارند 
و اقدامات کارگروه های تخصصی حفاظت از حیوانات را 

تهدیدی علیه منافع مالی خود می دانند.«
وی افزود: »در مقابل برخی از گروه های حامیان حیوانات 
شهری متاسفانه اقدام به انتقال و رهاسازی سگ ها به 
حاشیه شهرها می کنند که این عامل خطری جدی برای 
امنیت و بقای گونه های وحشی می باشد و جلوگیری از 
کار دستگاه های  در دستور  باید  اقدامات سلیقه ای  این 
نظارتی قرار گیرد.« اربابی در خصوص تعارض سگ ها با 
حیات وحش که منجر به ناامنی و متعاقبا تلفات متعدد 
این  »متاسفانه  داد:  توضیح  می شود  وحشی  گونه های 
موضوع صحت دارد که با ورود دام های اهلی و سگ های 
گله به زیستگاه های طبیعی حیات وحش، شاهد خسارات 
جبران ناپذیری هستیم که کاملا ناشی از قصور انسانی 
است  ولی برخی افراد سودجو که مستقیم یا غیرمستقیم 
زیستگاه های  در  دام  از حضور  حاصل  مالی  منفعت  از 
طبیعی بهره می برند، قصد دارند این تعارض را به سگ های 
بلاصاحب مرتبط کنند و نقش مخرب چرای دام و حضور 
سگ گله و تولیدات آن ها که در طبیعت رها شدند را 
کمرنگ جلوه می دهند.« اربابی در پایان ضمن خرسندی 
از راه اندازی کارگروه تخصصی حفاظت از حیوانات کشور 
که زیرمجموعه شبکه ملی سازمان های مردم نهاد محیط 
زیست و منابع طبیعی کشور می باشد، خاطرنشان کرد: 
»اقدامات تخصصی در خصوص کلیه موضوعات مرتبط با 
حقوق حیوانات در این کارگروه در دست بررسی است و 
علاقه مندان به حوزه حمایت از حیوانات می توانند از این 
پس اقدامات و اخبار مرتبط را از طریق پایگاه رسمی اطلاع 

رسانی شبکه ملی دنبال کنند.«

دیالوگ

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

رئیس سازمان مردمی حفاظت از حیوانات تصریح کرد: »بعضا خبرهایی ضد و نقیض از آسیب 
اخبار، به وضوح عدم  این  با فرض درست بودن  انسانی شنیده می شود،  به جوامع  سگ های بلاصاحب 

آگاهی و ضعف فرهنگسازی در رابطه با چگونگی رفتار با حیوانات شهری محسوس است که در این بین رسانه ها 
و صدا و سیما ملی می توانند نقش بسزایی ایفا کنند.«
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رسانهسینما و تئاتر میراث فرهنگی

مرکز  یک  را  هخامنشی  پادشان  آخرین  سوم،  داریوش  به  منسوب  چهره 
ایسوس که بین اسکندر  نبرد  از روی موزاییک  تاریخی عکس  تحقیقاتی 
مقدونی و داریوش سوم درگرفته و همچنین از روی سکه هایی که در دوران 
فرمانروایی او ضرب شده، بازسازی کرده است. آن موزاییک به حدود ۱۰۰ سال 
قبل از میلاد مسیح تعلق دارد و اکنون در موزه ناپل ایتالیا نگهداری می شود. 
روایت شده این موزاییک، نسخه ای از یک نقاشی است. بازسازی چهره های 
تاریخی کاری رایج است. در سال ۱۸۷۷ میلادی یک انسان شناس آلمانی 
»هرمان شافهاوزن« جزو نخستین افرادی بود که با کار روی جمجمه های 
کند.  بازسازی  را  پارینه سنگی  دوران  انسان  کرد چهره یک  قدیمی، تلاش 
از جمله شاخص ترین چهره های تاریخی که تا کنون بازسازی شده اند نیز 
به ملکه الیزابت، نرون امپراطور رم باستان، اکتاوین آگوستوس بنیان گذار 
امپراطوری روم، کالیگولا دیگر امپراطور رم  باستان که به بی رحمی شهره بود، 
سن نیکولاس که او را منشأ اصلی شخصیت بابانوئل میدانند، کالپی زنی 
۷۵۰۰ ساله از دوره نوسنگی که بقایایش در »جبل الطارق« به دست آمده است، 
مریم مجدلیه، مریتامون حاکم مصر و دختر رامسس دوم و ویلیام شکسپیر 

می توان اشاره کرد.

بر اساس اطلاعات موجود در سامانه سمفا، در هفته گذشته، فیلم سینمایی 
»آتابای« با کارگردانی نیکی کریمی و بازی جواد عزتی و هادی حجازی فر، با فروش 
۴۰۰ میلیون تومانی، یک سوم فیلم سینمایی »بی همه چیز«، ساخته محسن قرائی 

و بازی هدیه تهرانی و پرویز پرستویی فروخته است.
در حال حاضر ۱۸ فیلم سینمایی روی پرده سینما هستند و از این میان، »گشت 
ارشاد«، »دینامیت«، »بی همه چیز«، »شهر گربه ها« و »آتابای« به ترتیب جایگاه اول 

تا پنجم جدول فروش در یک هفته گذشته را به خود اختصاص داده اند.
بر اساس آماری که سامانه سمفا منتشر کرده؛ در هفته گذشته، فیلم سینمایی 
»گشت ارشاد ۳« با کارگردانی سعید سهیلی دو میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان، 
»دینامیت« با کارگردانی سید مسعود اطیابی، دو میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان، »بی 
همه چیز« یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان، »شهر گربه ها« به کارگردانی سید جواد 
هاشمی ۴۸۰ میلیون تومان و »آتابای« به کارگردانی نیکی کریمی ۴۴۰ میلیون 
تومان را در گیشه برای خود ثبت کرده اند. فیلم سینمایی »آتابای« پیش از اکران»بی 
همه چیز« جایگاه سوم جدول فروش را به خود اختصاص داده بود، اما در دو هفته 
گذشته به جایگاه پنجم رسیده و جایش را به »بی همه چیز« داده است. باید دید که 
در ادامه مسیر »آتابای« توان فروش بیش تر و رقابت با » بی همه چیز« را دارد یا نه!

»ایران سپید« روزنامه ویژه نابینایان است که به خط فارسی و بریل در تهران چاپ 
می شد اما قریب به دو سال است که به بهانه کرونا متوقف مانده و کسی هم پاسخگوی 

این نیست که در نهایت چه اتفاقی برای این روزنامه قرار است بیفتد.
روح الله ساعی، مدیرعامل موسسه نابینایان بصیر در گفت وگویی درباره دلایل توقف 
روزنامه »ایران سپید« توضیح داد: این روزنامه به عنوان یک پدیده فرهنگی بعد از 
انقلاب محسوب می شد که برای نابینایان به خط بریل چاپ می شد. درست در دوره ای 
بود که شاید امکانات و ابزارهای تولید این نوع روزنامه، همه با محدودیت مواجه بود و 

از طرفی دیگر نیز ساختار اطلاع رسانی در کشور برای قشر نابینایان محدود بود.
به گفته وی »اهمیت ایران سپید از آنجا بود که تنها روزنامه ای محسوب می شد که 
به خط بریل در ایران چاپ می شد. متاسفانه این روزنامه با شروع ویروس کرونا و 
پروتکل های بهداشتی مانند خیلی از روزنامه های دیگر متوقف شد اما گفته شده بود به 
محض اینکه شرایط کرونا فروکش کند و اوضاع بهتر شود، روزنامه به خط بریل چاپ 
خواهد شد. اما نزدیک به دو سال است که اتفاقی نیفتاده است و در این مدت مطالبی 
به شکل پادکست های صوتی تولید می شد و همچنین اخبارش از طریق سایت ایران 
سفید گذاشته می شد، منتهی تنها خواسته نابینایان کشور این بود که این روزنامه به 

شکل مکتوب منتشر شود.«

برُد با نیکی کریمی است 
یا هدیه تهرانی؟

نابینایان تنها روزنامه  کاغذی شان
 را می خواهند!

این عکس چهره واقعی داریوش 
هخامنشی است؟

هر علامتی از سرماخوردگی را امُیکرون فرض کنید؛ امُیکرون PCR گریز است!
علیرضا بیگلری، عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کرد: علائمی مانند سرفه، عطسه، بدن درد، تب 
و... میتواند علامت اُمیکرون باشد و وقتی فردی این علائم را دارد فرض کند اُمیکرون است و خود را قرنطینه کند، 
تحقیقات اخیر نشان می دهد که تا حدودی اُمیکرون PCR گریز است و آن را فریب می دهد و آزمایش PCR افراد 

مبتلا به اُمیکرون منفی است.

خبر

»مدیرکل نظارت بر عرضه نمایش
 فیلم سازمان سینمایی«:

 تهیه کننده »قاتل و وحشی« 
تقاضای پروانه نمایش نداده است

مدیرکل نظارت بر عرضه نمایش فیلم سازمان سینمایی، 
این  که  تهیه کننده  گفت  وحشی«  و  »قاتل  فیلم  درباره 
فیلم از تاریخ یکم بهمن ماه سال گذشته تاکنون تقاضای 
بازبینی جهت صدور پروانه نمایش نداده است. محمدرضا 
فرجی اظهار داشت:  پروانه ساخت فیلم قاتل و وحشی در 
تاریخ ۲۲ آبان سال ۱۳۹۷ صادر و تا سال ۹۸ این پروانه 

چندبار تمدید شده است.
 وی ادامه داد: این فیلم برای اولین بار در تاریخ یکم بهمن 
ماه سال گذشته )۱۳۹۹( در سی و نهمین جشنواره فیلم 
فجر در شورای ارزشیابی و نظارت سازمان سینمایی بازبینی 
شده و در هر دو بارِ این بازبینی به فیلم اصلاحیه خورده 
بود، از همان تاریخ تاکنون تهیه کننده این فیلم تقاضایی 
سازمان  به  نمایش  پروانه  صدور  جهت  بازبینی  برای 

سینمایی ارائه نداده است.
مدیر کل نظارت بر عرضه و نمایش فیلم سازمان سینمایی 
درگیر  وحشی  و  قاتل  فیلم  وقت  بیشترین  کرد:  عنوان 
اختلافات تهیه کنندگی در محاکم قضایی و داوری خانه 
و  بازبینی  درخواست رسمی جهت  تا  است  سینما شده 

صدور پروانه نمایش.
 به گقته وی، تهیه کننده این فیلم در طول  ساخت کار، دچار 
اختلاف و مشکلاتی شده و در زمان ساخت، تهیه کننده 
دیگری وارد این داستان می شود. جهت رفع این موضوع، 
سینما  خانه  و  شده  قضایی  مراحل  وارد  فیلم  صاحبان 
برای رفع مشکل وارد قضیه شده و با صدور چند نوبت 

صورتجلسه، گفته می شود این مشکل رفع شده است.

مطبوعات
به مناسبت فرا رسیدنِ سال نو میلادی انجام شد؛

بازدید مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی از روزنامه »آلیک«
روز گذشته مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی 
سالروز  و  میلادی  نو  سال  رسیدنِ  فرا  مناسبت  به 
میلاد خجسته حضرت عیسی مسیح)ع( با حضور در 
روند  جریان  در  »آلیک«،  ارمنی زبان  روزنامه  تحریریه 
فعالیت این روزنامه کهنسال و تولیدات محتوایی آن 

قرار گرفت. 
ایمان شمسایی ضمن بازدید از تحریریه، در گفت وگو 
به  اشاره  با  آلیک،  روزنامه  روزنامه نگاران  و  مدیران  با 
بر  رسانه ای،  مشترک  و  موضوعی  فعالیت  زمینه های 
و  اجتماعی  انسجام  تقویت  به  رسانه ها  اهتمام  لزوم 

همبستگی ملی تاکید کرد.
دیدار و گفتگو با »آرا شاوردیان« نماینده ارمنی های تهران 

بخش  نیز  اسلامی  در مجلس شورای  کشور  و شمال 
خبرگزاری های  و  مطبوعات  مدیرکل  برنامه   از  دیگری 

داخلی در جریان بازدید از روزنامه آلیک بود. 
شایانِ ذکر است؛ آلیک، دومین روزنامه قدیمیِ در حال 
انتشار، پس از روزنامه اطلاعات و تنها روزنامه ارمنی زبان 
کشور است. این روزنامه که قدمتی ۹۰ ساله دارد، تاکنون 

بیش از ۲۴ هزار شماره به چاپ رسانده است.

پرفروش ترین های گیشه جهانی سینما در سال ۲۰۲۱
»مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست« جدیدترین قسمت از 
سری فیلم های »مرد عنکبوتی« با فروش یک میلیارد دلاری 
در تنها ۱۱ روز به نخستین فیلم در دوران همه گیری ویروس 
کرونا تبدیل شد که به فروشی میلیارد دلاری دست می یابد. 

این فیلم ابرقهرمانی محصول کمپانی سونی و استودیو مارول 
در حالی در آخرین روزهای سال میلادی در نقش ناجی گیشه 
سینمای آمریکا و جهان ظاهر شد که شیوع سویه امُیکرون 
ویروس کرونا بار دیگر سالن های سینما در برخی نقاط جهان 

را تحت تاثیر قرار داده است. 
»مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست« پس از فیلم های »انتقام 
جویان: آخر بازی« )۵ روز( و در کنار »انتقام جویان: جنگ 

ابدیت«، به دومین فیلم پرفروش تاریخ سینما تبدیل شد که 
در کوتاه ترین زمان به فروش میلیارد دلاری می رسد. 

بر اساس اطلاعات منتشر شده در سایت »باکس افیس 
موجو«، این فیلم که از نیمه دوم دسامبر اکران جهانی خود 
را آغاز کرد تا به امروز ۰۵۴/۱ میلیارد دلار فروخته که ۴۶۷ 
میلیون دلار آن از محل گیشه سینمای آمریکا و ۵۸۷ میلیون 

دلار آن را نیز از گیشه بین الملل به دست آمده است. 
»مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست« به کارگردانی »جان 
واتس« و فیلم نامه ای نوشته مشترک »کریس مک کنا« و 
»اریک سامرز« با بازی مجدد »تام هولاند« در نقش اصلی 
»مرد  و   )۲۰۱۷( خانه«  به  بازگشت  عنکبوتی:  »مرد  دنباله 

عنکبوتی: دور از خانه« )۲۰۱۹( و بیست و هفتمین فیلم در 
دنیای سینمایی مارول محسوب می شود. 

سینمای چین که روند بهبود فروش خود را از پیش آغاز کرده 
بود در فهرست ۱۰ فیلم پرفروش سال سینمای جهان حضور 
پررنگی دارد. در فهرست پرفروش ترین فیلم های سینما در سال 
۲۰۲۱، پس از فیلم »مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست«، فیلم 
چینی »نبرد در دریاچه چانگ جین« که به مناسبت یکصدمین 
سالگرد حزب کمونیست چین ساخته شده با فروش ۹۰۶ 
میلیون دلاری قرار دارد و »سلام مامان« دیگر فیلم چینی 
با فروش ۸۴۱ میلیون دلاری رتبه سوم را به خود اختصاص 

داده است.

سینمای جهان

فرهنگی
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ورزشی
مالکیت سرخابی ها در حال تعیین تکلیف است

حسین قربان زاده معاون وزیر اقتصاد گفت: وزیر اقتصاد مسؤولیت و اختیار مالکانه دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس را به وزیر ورزش تفویض کرده است. یکی از ایرادات کنفدراسیون فوتبال آسیا به این دو باشگاه، بحث 
مالکیت یگانه مطرح شده و به آن ایراد وارد کرده است. به همین جهت اختیار مالکانه باشگاه پرسپولیس به وزیر 

اقتصاد و باشگاه استقلال به وزیر صمت سپرده شد تا مشکل مالکیت یگانه برطرف شود.

»مهندس سپهرداد شیخ الاسلامی« در گفت و گو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

مرحوم دهداری یک مربی ارزنده و یک پدر مهربان برای ورزشکاران بود

شهردار  کندلوسی«  شیخ الاسلامی  سپهرداد  »مهندس 
ورزشکار، ورزش دوست و پرسپولیسی شهرستان عباس آباد 
را می توان از جمله شهرداران فعال حوزه شهری نام برد که 
برآمده از جنس ورزش، عمران، آبادی و مدیریت توسعه 
پایدار است که از سوی اعضای شورای محترم اسلامی 
بعنوان  که  است  دوماهی  مدت  عباس آباد  شهرستان 
شهردار عباس آباد که در بیست و هشت کیلومتری غرب 
چالوس و به فاصله بیست و چهار کیلومتر از تنکابن در 
مسیر چالوس و رامسر واقع شده است، منصوب شده 

است.
وی که در سوابق خدمتی خود مشاور فنی عمرانی، ناظر 
ویژه مهندسی در غرب مازندران، مشاور فنی شهرک های 
توریستی عباس آباد و نشتارود و همچنین نائب رییس 
از طرفداران  را بر عهده دارد، یکی  دفتر نظام مهندسی 
پر و پا قرص باشگاه فرهنگی ورزشی پرسپولیس بشمار 

می آید. 
او که حضور چند و چندین ساله در مستطیل سبز و 
تشک کشتی در کارنامه ورزشی خود دارد، موجب شد 
به اتفاق آقایان تقی جمالی رییس فعال هیأت فوتبال 
عباس آباد و یکی از پیشکسوتان خوشنام منطقه  مازندران 
و سینا مینویی کارشناس مدیریت بازرگانی در دفتر شهردار 
منتخب عباس آباد حضور یابیم، تا گفت وگویی داشته 
باشیم، با مرد شماره اول شهرداری عباس آباد که در زیر 

می خوانید:

وظیفه ما حمایت از ورزشکاران است

وی گفت: بنظر من یکی از اصلی ترین وظیفه ما حمایت 
از قهرمانان و ورزشکاران ملی و بومی کشور عزیزمان ایران 
است که باید تمام مسئولین محترم حمایت مادی و 
معنوی این عزیزان را در سرلوحه کارخویش قرار دهند. 
شهر  این  ورزشکاران  توسط  قهرمانی  مقام های  کسب 
ضمن اینکه شادابی، نشاط و شور و شوق شهروندان را به 
همراه خواهد داشت، انگیزه خوبی هم برای حضور جوانان 
و نوجوانان در میادین ورزشی خواهد بود، به همین خاطر 
کمک های مادی و معنوی ما موجب انگیزه بیشتر این 
عزیزان در میادین داخلی، استانی و برون مرزی خواهد 

شد. 
شهردار عباس آباد تصریح کرد: من بعنوان یک طرفدار 
پرسپولیس، امیدوارم تمام باشگاه های ایران بتوانند در 
مسابقات برون مرزی اعم از جام باشگاه های آسیا و.... 
با کسب بهترین نتایج سفیران خوبی برای نظام مقدس 
ایران اسلامی باشند، همچنین آرزومندم تیم ملی ایران 
بتواند با درخشش بازیکنان صاحب نامش در مسابقات 

فوتبال جام جهانی قطر بهترین نتیجه را کسب نماید.

احداث جاده سلامت ساحلی یکی از الویت های ماست

شیخ الاسلامی افزود: از آنجاییکه در این شهر ساختار 

مناسبی برای توسعه ورزش های همگانی وجود نداشته، 
اما خوشبختانه ظرفیت های خوبی برای اجرای پروژه های 
مناسب دارد، در اولین گام فعالیت خود در شهرداری، 
و  پیاده روی  برای  را  سلامتی  جاده  اجرایی  عملیات 
مرحله  در  و  دادم  قرار  کار  دستور  در  دوچرخه سواری 
پل  از  را  شهری  مبلمان  تا  هستیم  پیمانکار  انتخاب 
اسبچین تا پارک شهر اجرایی کنیم. در این راستا موانعی 
همچون غیرهمسطح بودن را داریم که در حال رفع این 
موانع هستیم تا هرچه زودتر عملیات اجرایی آن را آغاز 

کنیم. 
مهندس سپهرداد در ادامه گفت: با احداث جاده ساحلی 
با  آسفالت  دوچرخه سواری  پیست  و  پیاده روی  برای 
استانداردهای نوین روز در استانداری مازندران در حال 
تصویب است که امیدوارم با حمایت استاندار محترم 
هرچه زودتر بتوانیم عملیات اجرایی آن را آغاز کنیم تا 
شهرستان عباس آباد را که قدمتی دیرینه دارد به یک 
شهرستان توریستی ورزشی تبدیل کنیم تا این شهرستان 
را از مسیر گردشگری به مقصد اصلی گردشگری تبدیل 

نماییم.

ورزشکاران باید مشاوران صالحی داشته باشند

وی گفت: در دنیای حرفه ای و حتی آماتوری، اخلاق، 
رفتار، گفتار و کردار ورزشکاران الگویی است برای تمامی 
می تواند  خصیصه  چهار  این  بنده  بنظر  طرفدارانشان، 
مسیر زندگی یک ورزشکار و حتی طرفدارانش را تغییر 
دهد، ورزشکاران و قهرمانان باید حامی خوبی همانند 
باشند. یک مربی خوب، یک مشاور فهیم  پدر داشته 
می تواند یک راهنمای خوب و یک تأثیرگذار واقعی برای 
ورزشکاران باشد، مرحوم دهداری فقط یک مربی فوتبال 
نبود او یک معلم سازنده یک پدر مهربان و یک دوست 
صمیمی برای بازیکنان بود که نام نیکش همیشه در 

تاریخ ورزش ما ماندگار خواهد بود.
هرگونه  آمادگی  ما  افزود:  ادامه  در  سپهرداد  مهندس 
مربیگری،  کلاس های  تشکیل  خصوص  در  همکاری 
داریم  را  اردوهای ورزشی  برگزاری  داوری و همچنین 
و هر کمکی که از دستمان برآید با دل و جان انجام 
خواهیم داد. اگر جاده سلامت ساحلی بدرستی طراحی 
و جانمایی شود طبعا هیچ بنایی در آن مسیر احداث 

تواند  می  جاده سلامتی  این  و  نخواهد شد 
شهرهای  تمامی  برای  باشد  الگویی 

ساحلی استان مازندران، از آنجاییکه 
ساحل شهرستان عباس آباد یکی از 
بهترین ساحل های منطقه بشمار 
می رود و ماسه بسیار خوبی دارد 
احداث  به  نسبت  داریم  نظر  در 

والیبال  زمین های 
فوتسال  و 

حلی  سا
م  ا قد ا

نماییم که این از دیگر برنامه های من در میان مدت 
خواهد بود.

برنامه های وسیع برای توسعه ورزش بانوان داریم

وی گفت: از آنجاییکه بانوان محترمه نیمی از پیکره 
از  آقایان  همانند  باید  و  می دهند  تشکیل  را  اجتماع 
امکانات خوب ورزشی برخوردار باشند در همین راستا 
در نظر داریم، پارکی به مساحت تقریبی پنج هزار متر 
مربع برای بانوان احداث کنیم که این امر یکی دیگر 
از برنامه های در دست اقدام شهرداری خواهد بود، بنده 
اعتقاد راسخ دارم شهروندان محترم عباس آباد باید از 
بهترین امکانات فرهنگی، ورزشی، علمی و گردشگری 
نماز  همانند  کردن  ورزش  دارم  آرزو  باشند.  برخوردار 
من  گردد،  تبدیل  همیشگی  عادت  یک  به  خواندن 
ورزش کردن را یک واجب عینی میدانم، چرا که ورزش 
ورزش  البته  است  شده  عجین  ما  پوست  و  خون  در 
باید در ابعاد همگانی، حرفه ای، آماتوری و دانشگاهی 
تا  گیرد  قرار  محترم  مسئولین  تک  تک  عنایت  مورد 
جامعه ای سالم، نیرومند و برخوردار از جوانان برومند 

داشته باشیم.

شهر عباس آباد را از مسیر گردشگری به مقصد 
گردشگری تبدیل خواهیم کرد

شهردار عباس آباد گفت: از روزی که مسئولیت سنگین 
شهرداری را قبول کردم به تمام داشته ها و نداشته های 
آن آگاهی کامل داشتم اگر تحول گرا نبودم، به هیچ وجه 
مسئولیت سنگین شهرداری را قبول نمی کردم، هدف 
اصلی من خدمت رسانی صادقانه به این شهر است. بنده 
و اعضای محترم شورای شهر مشتاقانه از سرمایه گذاران 
مراکز اقتصادی، فرهنگی، علمی، ورزشی و گردشگری 
آن ها  با  تنگاتنگی  همکاری  و  می کنیم  استقبال 
خواهیم داشت، چرا که مشتری گرا هستیم و شدیدا از 

مشتری گریزی بیزاریم. 
وی گفت: توسعه و خدمت رسانی صحیح در قالب قوانین 
خدمت  تفکر  که  است  زنانی  و  مردان  حضور  نیازمند 
صادقانه دارند ما از تمام پیشنهادات سازنده و قابل اجرا 
که موجب شکوفایی این شهر گردد، استقبال می کنیم و 
برای شناساندن این شهر از هیچ کوششی دریغ نخواهیم 

کرد. 
وظیفه  گفت:  پایان  در  الاسلامی  شیخ  مهندس 
این  شهروندان  به  خدمت رسانی  ما  ذاتی 
شهرستان است، آنقدر تلاش مضاعف خواهیم 
کرد و کارهای عمرانی وسیعی انجام خواهیم 
برگزاری  برای  باشد  الگویی  شهر  این  تا  داد 
ورزشی  مسابقات  و  جشنواره ها  همایش ها، 
معاضدت  و  همکاری  با  شهرستان  این  یقینا 
به یک مرکز  این شهر  شهروندان خوب 
و  علمی  فرهنگی،  اقتصادی،  مهم 
از  شد،  خواهد  تبدیل  گردشگری 
از  اعم  گروهی  رسانه های  تمام 
شنیداری  و  نوشتاری  تصویری، 
یار  این مسیر  در  می خواهم که 
و یاور ما باشند تا بتوانیم گام 
و  توسعه  در  موثرتری  های 
شناساندن این شهر برداریم.

سوژه

جام حذفی؛

پرسپولیس و استقلال در جام حذفی 
میهمان ذوب آهن و پیکان شدند

ظهر روز دوشنبه قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی فوتبال ایران با حضور ۱۶ تیم برگزار شد و تیم های حاضر 
در این مرحله حریفان خود را شناختند و در مهمترین بازی های 
این مرحله استقلال به مصاف پیکان می رود و پرسپولیس نیز 
در اصفهان مقابل ذوب آهن قرار خواهد گرفت. قرعه کشی 

مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی به شرح زیر است.
ذوب آهن - پرسپولیس
مس رفسنجان - پدیده

نساجی مازندران - گل گهر سیرجان
پیکان - استقلال

خیبر خرم آباد - صنعت نفت آبادان
آلومینیوم اراک - سپاهان اصفهان

مس کرمان - فولاد خوزستان
نفت مسجد سلیمان - خلیج فارس ماهشر

این مرحله ۲۷ و ۲۸ دی ماه )بین هفته ۱۵ و ۱۶ لیگ برتر( 
برگزار خواهد شد.

با حکم »وزیر ورزش وجوانان«؛

سرپرست فدراسیون تکواندو 
منصوب شد

با حکم وزیر ورزش وجوانان فرامرز کیانی به عنوان سرپرست 
فدراسیون تکواندو منصوب شد. سید حمید سجادی وزیر 
ورزش وجوانان، فرامرز کیانی را در حکمی به عنوان سرپرست 

فدراسیون تکواندو منصوب کرد. در این حکم آمده است:
»با استعانت از خداوند متعال و با عنایت به تعهد و تجربه 
جنابعالی در امور مدیریتی به موجب این ابلاغ به عنوان 

سرپرست فدراسیون تکواندو منصوب می شوید.
انتظار می رود ضمن انجام امور جاری فدراسیون که از عمده 
وظایف است؛ در اسرع وقت نسبت به برگزاری مجمع عمومی 

انتخاب رئیس فدراسیون اقدام نمایید.
توفیق روز افزون جنابعالی را از درگاه ایزد متعال خواستارم.«

»سازمان لیگ فوتبال« خبر داد:

زمان نقل و انتقالات نیم فصل 
فوتبال اعلام شد

زمان نقل و انتقالات نیم فصل باشگاهی کشور فصل ۱۴۰۱-
۱۴۰۰ به شرح زیر اعلام شد:

نقل و انتقالات نیم فصل لیگ برتر: از تاریخ ۲۶ دی )پایان 
هفته پانزدهم ۲۳ دی( تا ۲۳ بهمن )شروع هفته هفدهم 
۲۳ بهمن( نقل و انتقالات نیم فصل لیگ یک:  از تاریخ ۱۶ 
بهمن )پایان هفته هفدهم ۱۳ بهمن( تا ۱۲ اسفند )شروع هفته 
هجدهم ۲ اسفند( نقل و انتقالات نیم فصل لیگ دسته دوم: از 
تاریخ ۲۳ بهمن )پایان دور رفت ۲۱ بهمن( تا ۱۸ اسفند )شروع 

دور برگشت ۸ اسفند(

دیالوگ

به نشانی: قرنی ۲۳ پ ۷۰۳ 
در خصوص پرونده اجرایی کلاسه ۹۵۰۰۲۶۵ و ۹۵۰۰۲۶۴ له 
موسسه اعتباری ملل و علیه رضا سلیمی شیر غان و غیره 
طبق گزارش مورخ 00/7/24 کارشناس رسمی دادگستری 
مبلغ  به   ۵ ق  از ۲۲۴۵  مفروز   162/11245 ثبتی  پلاک 

450/000/000/000 ریال ارزیابی گردیده. لذا چنانچه به مبلغ 
ارزیابی پلاک مذکور معترض می باشید، اعتراض کتبی خود 
را ظرف مدت پنج روز از تاریخ ابلاغ این اخطاریه به ضمیمه 
فیش بانکی دستمزد هیات کارشناسی به مبلغ1/160/400/000 
دادگستری  رسمی  کارشناسان  کانون  حساب  به  ریال 

0۱۲۵۰۰۲۵۰۰۰۰۰ به دفتر این اجرا تسلیم نمایید. ضمنا به 
اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فیش بانکی دستمزد 

کارشناسی هیات باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد. 960/ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس واحد اجرای ثبت کرج
 از طرف قاسمی

آگهی اخطار ماده ۱۰۱ به جواد ساعتیان

سیروس جعفری

  نویسنده و کارشناس ورزش
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ورزشی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

پرسپولیس و سپاهان در هتل مشترک
طبق برنامه ریزی هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال ایران، تیم فوتبال سپاهان میزبان پرسپولیس است اما بر اساس 
رای کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال که سپاهان را از بازی خانگی برابر پرسپولیس محروم کرده بود، این دیدار 
باید در زمینی بی طرف برگزار شود و از این رو با نظر سپاهانی ها، بازی در ورزشگاه امام خمینی اراک  برگزار خواهد 
شد اما نکته جالب در این میان این است که هر دو تیم یک هتل را برای اسکان پیش از بازی انتخاب کرده اند. 

قمر در عقربِ والیبال ایران؛

فدراسیون گلخانه ای و مربیان بله قربان گو!

چاپلوسی و بله قربان گویی به والیبال ما لطمه وارد کرده 
است! راستی ورزش ما را چه شده و چرا اهالی ورزش 
بنا به هر دلیلی سر در لاک خود فرو برده اند که برخی 
متملقان و چاپلوسان با بله قربان گویی مسندی را اختيار 
کرده اند که نه تنها در تخصص شان نیست که ذاتاً با واژه 

ورزش بیگانه بوده اند!

متأسفانه همین افراد که از جمله مدعیان پرافاده ورزش 
ما شده اند والیبال ایران را که در رنکینگ جهانی از جایگاه 
به چنین سرنوشتی دچار  را  بود  برخوردار شده  رفیعی 
کرده اند! بله قربان گویانی که حتی توان برگزاری یک دوره 
مسابقات لیگ بدون حاشیه را هم ندارند! گاهی حتی 
و  باشگاه ها  مدیران  به  قانع کننده ای  پاسخ  نمی توانند 
مربیان تیم های لیگ برتر را بدهند و در نهایت به چه کنم 

چه کنم می افتند و مبادرت به نظر خواهی می کنند!

این چه برنامه ریزی و کار کارشناسی است که وقتی 
بندی از ماده و تبصره دستورالعمل مصوب شده با مشکل 
مواجه می شود در جلسه اجرایی به راُی گذاشته می شود 
که قادر به حل مشکل نمی شوند و موضوع می شود اظهر 

من الشمس!
به  و  کرده اند  هزینه  تومان  میلیاردها  که  باشگاه هایی 
تیمداری در والیبال پرداخته اند، حق مسلم خود می دانند 
به برنامه ریزی غیرمنطقی فدراسیون در اجرای پرشتاب و 
باری به هرجهت دبیرکل و رئیس سازمان لیگ معترض 
باشند، که مدعی دانایی کل هستند و برای خود حق 
ویژه ای قائل می شوند و گروهی را تحت عنوان کارگروه 
دور خود جمع می کنند و به اصطلاح کار، کارشناسی 
برای سرهم آوردن مسابقات پلی آف و فینال تک بازی 
ترتیب می دهند که پیش از موعد مقرر وطبق مقررات و 
اساسنامه سال های قبل نیست و وقتی با مخالفت چند 
مربی و مدیر عامل باشگاه مواجه می شوند و خود قادر 
به بررسی و اصلاح دستورالعمل های صادره نمی باشند، 
به نظرخواهی از مدیران باشگاه ها و مربیان متوسل می 

شوند؟!
سوال صاحب این قلم کاملأ شفاف و پرسشی است که 
شاید بارها گفته شده و بلاجواب مانده است! آیا آقای 
داورزنی به نظریات مدیران باشگاه ها ومربیان تیم های 
حاضر در لیگ برتر و دسته یک احترام قائل است؟ یا به 

نظرات اعضای هیئت رئیسه ارج می نهد؟ 
به نظر می رسد رئیس خودشیفته و 

می  ترجیح  فدراسیون  جاه طلب 
اجرا  به  را  خود  نظرات  دهد 
درآورد! سئوال بعدی این است 
و  رئیسه  اعضای هیئت  که، 
میان  این  در  اجرائی  هیئت 
چه نقشی دارند؟ که ترجیح 
می دهند سکوت اختیار کنند 

تا مبادا پستی که به ناحق بدست آورده اند را از دست 
بدهند!

در فرصت مناسب بسیاری از حقایق را بیان خواهم کرد 
و خواهم گفت چه کسانی که بیشتر به فکر سفرهای 
نامیده  والیبال  فدراسیون  مارکوپولوی  و  بوده   خارجی 
می شدند که در حال حاضر نیز همه کاره و تصمیم گیرنده 

در خدمت آقای داورزنی بله قربان گو هستند. 
که  مسئولان  از  برخی  ورزش  دانش  سطح  متاسفانه 
از قرار معلوم خود را شایسته ترین فرد برای اداره امور 
مسابقات لیگ می دانند و مدعی هستند که دیگران فاقد 
چنین دانشی نیستند، نباید به حال این ورزش و افرادی 
که به غلط در راُس امور مدیران اجرائی قرار گرفته اند 
و رئیس فدراسیونی که چنین افرادی را انتخاب کرده 

تاُسف خورد؟!
آیا واقعاً سطح کارشناسی والیبال ما در اين حد است؟ 
از طرفی هم عده ای کارشناس که در جلسات کارگروه 
مسابقات و نحوه برگزاری بازی های لیگ برتر و دسته 
یک حضور داشتند، مدعی هستند چنین نظری نداشتند 
وآنچه که در تصمیم گیری ها صورت گرفته، آن چیزی 
نیست که توسط کارشناسان تاُیید شده و نظر شخصی 
رئیس فدراسیون بوده است که اگر چنین باشد، فقط 
باید گفت وامصیبتا! واقعاً جای تاًسف دارد که بعضی از 
این آقایان به دنبال آن هستند که از این نمد برای خود 
کلاهی درست کنند، به همین خاطر هم دعا می کنیم ای 

کاش این شنیده ها راست نباشد.
و اما تقارن برگزاری مسابقات آسیایی و جهانی قطر هم 
معضل دیگر و قوز بالای قوز شده که یکی از تحلیل گران 
)آقای اکبر نائینی(که خود از ملی پوشان سابق والیبال 
و کارشناسان والیبال ایران است به آن پرداخته؛ تحت 
عنوان فدراسیون گلخانه ای،  وآقای داورزنی که مربی 

بله قربان گو می خواهد!
در این تحلیل کارشناسانه آمده است: بازی های آسیایی 
سال آینده از ۱۹ شهریور تا ۳ مهرماه، برگزار خواهد شد که 
رقابت های والیبال قهرمانی جهان نیز در تاریخ ۴ تا ۲۰ 
شهریور سال ۱۴۰۱ انجام می شود. تداخل دو رویداد مهم 
چالش جدید برای فدراسیون والیبال خواهد بود که لزوم 

برپایی دو تیم ملی را می طلبد.
بازی های  نائینی کارشناس والیبال درباره تداخل  اکبر 
آسیایی و مسابقات قهرمانی جهان گفته است: تیم های 
برای  را  خود  اصلی  ریزی های  برنامه  آسیایی  قدرتمند 
جهانی  رقابت های  در  حضور 
مانند  تیمی  انجام می دهند، 
مسابقات  در  دارد  تمایل  ژاپن 
جهانی، قدرتمندانه شرکت کند 
تداخل  آنها  برای  احتمالاً  و 
بازیهای آسیایی و جهانی مهم 
نیست چرا که تیم اصلی خود را 
به مسابقات قهرمانی جهان اعزام 

خواهند کرد.
والیبال ایران نیز باید چنین 
نگاهی داشته باشد، زمانی 
جزو  می خواهیم  که 
باشیم  دنیا  برتر  تیم   ۴
آسیایی  بازی های  نباید 
از  مهم تر  برای مان 
قهرمانی  رقابت  های 

جهان باشد، مگر اینکه فدراسیون همانند گذشته به دنبال 
توجیه شکست های احتمالی در مسابقات قهرمانی جهان 
باشد و این گونه بخواهد با قهرمانی در بازی های آسیایی، 

آن را نادیده بگیرد.
است:  ادامه  ایران  والیبال  پیشکسوت  نائینی  اکبر 
مسابقات آسیایی در دنیا سطح پائینی دارد و قهرمانی 
در این رقابت ها ارزشی ندارد. منطقی است که باید دو 
این گونه  دهیم.  تشکیل  مجزا  سرمربی  دو  با  تیم ملی 
بازیکنان انگیزه بیشتری خواهند داشت تا برای حضور در 

تیم اصلی تلاش کنند.
وی افزوده: بازیکنان زمانی که برای حضور در ترکیب تیم 
اصلی احساس خطر داشته باشند، کم کاری نخواهند کرد 
چرا که می دانند بازیکن جایگزین در تیم دوم حضور دارد. 
تا جایی که اطلاع دارم کشورهای پیشرفته در والیبال مانند 
روسیه و ایتالیا چند تیم ملی دارند. همانطور که ایتالیا 
برای حضور با ترکیب اصلی در المپیک توکیو، بازیکنان 
اصلی اش را در لیگ ملت ها بازی نداد. ما نیز باید راه و 

روش کشورهای پیشرفته را سرلوحه کارمان قرار دهیم.

نائینی در ادامه با اشاره به مصدومان تیم ملی گفت: 
تیمی  و  ورزشکار  هر  برای  است  ممکن  مصدومیت 
رخ دهد اما در والیبال ایران، تیم ملی خلاصه شده در 
۵-۶ بازیکن، که این شیوه اشتباه است و همیشه این 
تعداد بازیکنان در تمام مسابقات شرکت کرده اند و در 
صورت مصدومیت و یا خستگی یکی از آن ها، جایگزینی 

نداشته ایم.

پیشکسوت والیبال ایران در ادامه اشاره کرده: فدراسیون 
دنبال  به  جوانان  و  نوجوانان  رده  در  اینکه  جای  به 
آورده  روی  گلخانه ای  روش  به  باشد،  بازیکن سازی 
و تعدادی بازیکن انتخاب می کند که بتواند به عنوان 
آسیب  والیبال  به  شیوه  این  برسد،  جهان  در  قهرمانی 
می زند. تیم های بزرگ مانند روسیه، فرانسه و برزیل در رده 
بزرگسالان، بازیکنان زیادی دارند اما تیم ایران با تعدادی 
بازیکن محدود در تمام رویدادها شرکت می کند و ایران 
تنها کشوری است که بازیکنان را به صورت گلخانه ای به 
تیم ملی می رساند، در حالی که باید در باشگاه ها و رده 
جوانان و نوجوانان، بازیکنان پرورش پیدا کنند. به همین 

دلیل است که پشتوانه مناسبی در تیم بزرگسال نداریم.
بازی های  در  حضور  قطعاً  فدراسیون  کرد:  تاُکید  وی 
آسیایی را انتخاب می کند، چرا که می داند در مسابقات 
قهرمانی جهان توانایی فنی لازم را برای کسب نتیجه 

مناسب ندارد.
نائینی درباره انتخاب سرمربی در دو تیم ملی و جلوگیری 
این  تمام  است:  گفته  نیز  آمده  پیش  اختلافات  از 
موضوعات به مدیریت فدراسیون بر می گردد، فدراسیون 
نباید فقط به فکر پرورش بازیکنان باشد. مهم تر از پرورش 
بازیکن، پرورش مربیان است. وقتی تعداد مربیان خوب 
به اندازه کافی نداشته باشیم قطعاً نمی توانیم بازیکنان 
خوبی پرورش دهیم. نتیجه همین می شود که هیچ یک 
از مربیان ایرانی همدیگر را قبول ندارند. در حال حاضر 
چند مربی واجد شرایط در ایران حضور دارند که می توانند 
به تیم ملی کمک کنند اما آن ها کنار گذاشته شده اند! 
چرا که آن ها اختیار تام می خواهند و برعکس داورزنی که 
مربیان بله قربان گو می خواهد! چرا که مربیان بزرگ این 

کار را انجام نمی دهند.

درحاشیه

سوژه

بر اساس ابلاغیه »وزارت ورزش و جوانان«؛

ریاست بازنشستگان در هیات های 
ورزشی مشروط شد

دفتر  مدیرکل  خسروی،  علیرضا  سوی  از  که  ابلاغیه ای   در 
امور مشترک فدراسیون ها به رییسان فدراسیون های ورزشی 
و نیز مدیران کل ورزش و جوانان استان های سراسر کشور 
ارسال شده آمده است با عنایت به نامه شماره د 52/19815 
مورخ 1400/9/7 اداره کل حقوقی و املاک در خصوص نحوه 
به کارگیری بازنشستگان و افراد بازخرید شده به عنوان رییس 
و اعضای هیات رییسه هیات های استانی و شهرستانی به 
آگاهی می رساند: به کارگیری افراد در همه دستگاه هایی که به 
نحوی از انحاء از بودجه عمومی کشور استفاده می کنند ممنوع 
است و از آن جا که به استناد بنده )۱-۱( ماده )۲۳( آیین نامه 
نحوه فعالیت هیات های استانی و شهرستانی کمک های 
مالی دولت از منابع هیات های تعیین شده است، هیات های 
استانی مشمول این ممنوعیت می شوند، مگر آن که در زمان 
ثبت نام از نامزد بازنشسته و قبل از انتخاب در مجمع به عنوان 
رییس هیات، تعهدنامه محضری از نامزد مورد نظر مبنی بر 
استفاده نکردن هیات، به نحوی از انحاء از بودجه عمومی کل 
کشور یا دریافت کمک های دولتی یا منابع عمومی اخذ شود.

پایان دور رفت لیگ برتر شمشیربازی؛

کاپیتان، سرمربی را شکست داد
دور رفت لیگ برتر شمشیربازی در اسلحه های اپه و سابر در 
مجموعه شهید شیرودی به پایان رسید. جذاب ترین رقابت در 
اسلحه سابر بین دو تیم مس سونگون و دانشگاه آزاد بود که در 
پایان مس سونگون با اختلاف ۲ امتیاز رقیبش را شکست داد. 
مس سونگون با مجتبی عابدینی، کاپیتان تیم ملی با نتیجه 
۴۵ بر ۴۳ مقابل تیم دانشگاه آزاد که هدایت آن را امین قربانی 
سرمربی تیم ملی به همراه امیر رضایی نژاد بر عهده دارند به 
برتری رسید. در این دیدار، برای مس سونگون، علی پاکدامن، 
فرزاد باهر و نیما زاهدی به رقابت پرداختند و برای تیم دانشگاه 
آزاد محمد رهبری، محمد فتوحی و امیرحسین شاکر بازی 
کردند.  این دیدار از این جهت حساسیت داشت که ملی پوشان 
در این دو تیم حضور دارند و مدعی قهرمانی هم هستند. تیم 

مس سونگون در دور رفت صدرنشین جدول رده بندی شد. 
نتایج به شرح زیر است:  ۱- مس سونگون ۱۸ امتیاز با ۶ پیروزی 

۲- دانشگاه آزاد ۱۶ امتیاز  با ۵ پیروزی و یک شکست
۳-شهدای شورمست ۱۴ امتیاز با ۴ پیروزی و ۲ شکست 

۴-کانون شمشیربازی اردبیل ۱۲ امتیاز با  ۳ پیروزی و ۳ شکست 
۵-بسیج ورزشکاران گیلان ۱۰ امتیاز  با ۲ پیروزی و ۴ شکست

۶-پاسارگارد رشت ۸ امتیاز با ۱ پیروزی و ۵ شکست 
۷- پرتو دنیز ارومیه ۶ امتیاز با  بدون پیروزی و ۶ شکست

اسلحه اپه: تیم چادرملوی اردکان یزد با کسب چهار پیروزی و 
یک شکست اول شد و تیم های هیات خوزستان، هیات قائم 
شهر، فولاد مبارکه اصفهان هرکدام با کسب سه پیروزی در رده 
دوم ایستادند و کانون شمشیربازی اردبیل با کسب دو پیروزی 
و سه شکست و هیات همدان بدون کسب پیروزی و با تحمل 

پنج شکست در رده  پنجم و ششم قرار گرفتند. 
جدول رده بندی اسلحه اپه:

۱-چادرملوی اردکان یزد ۱۳ امتیاز 
۲-هیات خوزستان ۱۱ امتیاز
۲-هیات قائم شهر  ۱۱ امتیاز
۲-سپاهان اصفهان ۱۱ امتیاز

۵-کانون شمشیربازی اردبیل ۹ امتیاز
۶- هیات همدان  ۵ امتیاز

توپ و تور

چاپلوسی و بله قربان گویی به والیبال ما لطمه وارد کرده است! راستی ورزش ما را چه شده و چرا اهالی ورزش 
بنا به هر دلیلی سر در لاک خود فرو برده اند که برخی متملقان و چاپلوسان با بله قربان گویی مسندی را اختيار کرده اند که 

نه تنها در تخصص شان نیست که ذاتاً با واژه ورزش بیگانه بوده اند!
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واکنش »عضو کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای« به مالکیت جدیدِ استقلال و پرسپولیس: 

فیفا حضورِ اجرایی دولتی ها را در فوتبال »دخالت« می داند! 

هفته گذشته کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال نامه ای 
درخواست کرد، مجوز حرفه ای اعطا شده به سه باشگاه 
استقلال، پرسپولیس و گل گهر ابطال شود. اما در نهایت 
به وقت تهران  ساعت ۱۶ روز دوشنبه ششم دی ماه، 
فرصت قانونی پرسپولیس و استقلال وگل گهر برای 
ارسال مدارک به کمیته مسابقات کنفدراسیون فوتبال 
آسیا به اتمام رسید و پرسپولیس و استقلال  وگل 
گهرفرصت داشتند مدارک و مستندات لازم را به کمیته 

مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال کنند. 
در همین ارتباط صبح روز دوشنبه از طرف وزارت ورزش 

و جوانان مالکیت باشگاه های استقلال به وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و پرسپولیس به وزارت امور اقتصادی 
و دارایی واگذار شد تا بلکه وزارت ورزش بتواند با اقناع 
AFC، در نهایت راهی را برای بازگشت سرخابی ها به لیگ 

قهرمانان آسیا فصل 2022 پیدا کند.
پرسپولیس،  و  استقلال  دیگر  مشکلات  از  یکی  اما 
بدهی های مالیاتی سنگین بود که در این خصوص 
اختلاف نظرهایی میان دو باشگاه و همچنین سازمان 
امور مالیاتی وجود داشت، اما گویا این دو باشگاه با 
استناد به ماده ۲۱۶ مکرر، اعتراض خود را درباره بدهی 
مالیاتی ارائه کردند و به همین خاطر وضعیت بدهی 
مالیاتی آن ها به حالت در دست بررسی درآمده است، تا 

این مشکل موقتاً رفع و رجوع شود.
اما »کاظم اولیایی« -عضو کمیته بدوی صدور مجوز 
حرفه ای- در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار« 
اظهار کرد: »بطور کلی فیفا باشگاه های فوتبال را به عنوان 
قوانین  مبنای  بر  که  دارد  قبول  اقتصادی  بنگاه های 

تجارت اداره شوند.«

سخنگوی کمیته استیناف خاطرنشان کرد: »به  صورت 
ساده تر، فیفا حضور اجرایی دولت  و دولتی ها 

را حتی در ساختار فدراسیون ها دخالت 
برسد  چه  نمی پذیرد،  و  می داند  غیر 
به اداره باشگاه های فوتبال به وسیله 
قبول  قابل  هیچ وجه  به  که  دولتی ها 

نخواهد بود.«  
وی تصریح کرد: »علت این موضوع 

هم این است که کنفدراسیون، 
فدراسیون و باشگاه ها باید 
در جایگاهی قرار بگیرند که 
از  ابلاغی  مقررات  اجرای 

فیفا را بپذیرند.«
خاطر  پایان  در  اولیایی 
از  »یکی  کرد:  نشان 
این  اساسی  مشکلات 
باشگاه ها بدهی و مباحث 
است  درست  است.  مالی 

که سه باشگاه پرسپولیس، استقلال و گل گهر برخی 
بدهی ها را پرداخت کرده اند اما به موقع پرداخت 
نکرده اند، یعنی تا تاریخ 10 شهریور پرداخت 
نشده است. ما در همان ابتدا که مباحث 
بررسی  را  باشگاه ها  این  مالی  و  حقوقی 
نمایندگان  به  را  موضوعات  این  کردیم، 
همین  به  دادیم،  تذکر  حضوراً  باشگاه 
مشکل  یک  می گویم  خاطر 
باشگاه ها  این  اساسی 
انباشته  بدهی  داشتن 

ادوار گذشته است.«
منتظر  باید  حال 
 AFC نهایی  تصمیم 
تا مشخص شود  بود 
پرسپولیس و استقلال 
لیگ  در  حضور  مجوز 
دست  به  را  قهرمانان 

می آورند یاخیر.

مستطیل سبز

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه


